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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért ennyire fertőződőképesek a magyar 
baromfitelepek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A portal.nebih.gov.hu  portálon  még  júliusban  megjelent  „Megszűntek  a  madárinfluenza  miatt
elrendelt  területi  korlátozó  intézkedések  Magyarországon„  című  cikk  arról  írt,  hogy  a
madárinfluenza-járvány  elleni  sikeres  védekezés  eredményeként  több  mint  egy  hónapja  nem
mutatták  ki  a  vizsgálatok  a  vírust  a  hazai  baromfiállományban.  Ezért  a  kedvező  tendenciát
figyelembe véve  a  Nébih elrendelte  a  még fennálló felügyeleti  (megfigyelési)  körzet  feloldását
Hajdú-Bihar és Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében.

 

Sajnos az elmúlt napokban az „Újra felütötte fejét a madárinfluenza Bács-Kiskun megyében” és a
„Csongrád-Csanád  megyét  is  elérte  a  madárinfluenza”  című  hírek  szerint  magas  patogenitású
madárinfluenza vírus jelenlétét igazolta a Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivatal laboratóriuma
több lúdtelep állatainál.

 

Kérdezem Önt:

Miért ennyire fertőződőképesek a magyar baromfitelepek?

 

Budapest, 2022. november 13.
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